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- Przewodniczący Paweł Bochen w imieniu wszystkich członków Prezydium złożył 

podziękowania Marszałkowi Cezaremu Przybylskiemu za wspólną pracę latach 

2015-2024 w Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego WD. Marszałek 

Przybylski dwukrotnie piastował funkcję przewodniczącego Rady, a także z mocy 

ustawy był odpowiedzialny za jej organizację pracy. Paweł Bochen podkreślił, że w 

trakcie wspólnej pracy partnerzy społeczni z Rady szczególnie cenili sobie 

życzliwość Pana Marszałka, otwartość oraz umiejętność współpracy z 

przedstawicielami różnych środowisk społecznych i budowania dobrych relacji z 

partnerami społecznymi, co w dialogu społecznym ma zasadnicze znaczenie. 

Cezary Przybylski podziękował zebranym za atmosferę wspólnej pracy, 

umiejętność wypracowywania wspólnych opinii i stanowisk w duchu wzajemnego 

zrozumienia i szacunku. 

  

- Przewodniczący Bochen przedstawił zebranym sytuację związaną z próbą 

zorganizowania spotkania przedstawicieli zakładów Adler w Świdnicy z władzami 

miasta. Dotychczas na dwukrotne zaproszenia z biura WRDS WD biuro nie 

uzyskało żadnej odpowiedzi. Ustalono, że do Rada wróci do sprawy w sierpniu, po 

okresie urlopowym.  

 

- Wojewoda Dolnośląski poinformował zebranych o planowany proteście 

przedstawicieli branży leśnej, który został zaplanowany na 12 lipca przed siedzibą 

Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu. Leśnicy i branża przemysłu drzewnego 

protestują przeciwko, ich zdaniem, ograniczaniu wycinki lasów i planom tworzenia 

większej liczby rezerwatów. Ustalono, że w tej sprawie odbędzie się posiedzenia 

Rady z udziałem przedstawicieli organizacji związkowych branże leśnej, dyrekcji 



dolnośląskiego oddziału Lasów Państwowych, przedstawicieli organizacji 

pracodawców branże leśnej i Uniwersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu. 

 

 


